
Referat Styremøte tirsdag den 07.09.21 

Sted: Vågsgaten 10, Laksevåg 

Tilstede: Terje Tvedt, Anne Cathrine Wie, Jan Olav Andersen, Anders Hetlevik, Torleif Askeland, Baard Brattebø 
og Arne Stalheim. ( Mira Donnovan – ikke møtt.)  

Agenda (saker) 

1. Gjennomgang referat fra forrige møte 

2. Postsaker 

3. Status aktiviteter 2022 

4. Status premiebeholdning, hva med årets hunder? 

5. Redaktør FB/Hjemmeside 

6. Bruk av post@vfk.no 

7. Regler for økonomisk kompensasjon 

8. Valgkomite 

9. Hardangervidda 2021  

10. Annet 

 
Sak 1 – Referat fra siste møte ble gjennomgått.  

(Noen gjenstående saker fra sist møte): 

a. Skogsfugl komite – Bård Brattebø følger opp til neste møte 
b. Hardangervidda prøven blir vurdert som alternativ til Mjølfjell vinter. Robert Veseth blir forespurt som 
prøveleder for Hardangervidda/Mjølfjellprøven 2022. Jan Olav sjekker, og snakker med Robert. 
c. Anders, Terje og Ove Larsen kontakter Midthun Zoo, avd Åsane for ledig lokale for møter. 
d. Valgkomiteen: Øystein Utne er ikke klar for valgkomite 2022. (Ny sak 8 på møte senere). 
e. Lufteområdet; Styre jobber videre med alternativt lufteområdet for VFK medlemmer. 

 

Sak 2 – Post inn (siden siste møte).  

Leder (Terje Tvedt) gjennomgikk post inn, ingen merknad. 

Sak 3 – Status aktiviteter 2022.  

Klubben følger mal fra 2021. For neste år ønsker klubben å arrangere Hardangervidda prøven 26, 27 & 28 
August 2022. Avklaring med Hallingdal FHK nødvendig. Ansvar Terje. 

Sak 4 – Premie beholdning 

Nye premier er bestilt. Premier til årets hunder er ok. Torleif. 

Sak 5 - Redaktør FB / Hjemmeside 

Klubben (styret) utformer en «stillings utlysning» der vi søker en redaktør for facebook og hjemmeside.  
Samtidig søker vi etter frivillige som ønsker å bli instruktører. 
Begge deler legges ut på klubbens hjemmeside. 



 
Sak 6- Bruk av post@vfk.no 

Klubben får mange henvendelser via  «post@vfk.no». 
Vi må ha et system for hvem som leser og hvordan vi behandler disse henvendelsene. I dag er det bare tilfeldig. 
I første omgang sørger Baard for at Anne Cathrine får tilgang. 
Inntil videre fortsetter Arne og Terje å sjekke/behandle forespørslene. 

Sak 7 - Regler for økonomisk kompensasjon 

Jan Olav Andersen og Terje Tvedt utarbeider et forslag til økonomisk kompensasjon for klubbens frivillige ifm 
arrangement i regi av klubben. (klar til å presenters til neste styremøte.) 

 
Sak 8 – Valgkomitee 

Styre forespør 4 medlemmer om å danne valgkomite, som kan arbeide med å skaffe representanter til styre, til 
neste generalforsamlinger (vår 2022). 

De 4 foreslåtte medlemmene til valgkomite er: Nicolas Nuun, Torill Hartvedt, Geir Heggertvedt og Tore 
Kallekleiv. (Funksjonstiden til valgkomiteen er tom neste generalforsamling.) 

 
Sak 9 - Hardangervidda 2021  

Terje Tvedt, avslutter prøven i jaktprøve modulen. Det vil da automatisk bli foretatt tilbakebetaling av 
startkontingent etter gjeldene regelverk til de som har krav på dette.  Videre var «tanken» en kort evaluering 
av Hardangervidda prøven 2021, dessverre var tiden i forkant av styremøte litt kort. Det vil derfor bli gjort en 
evaluering av prøven til neste møte, som presenteres på neste styremøte. 

 
Sak 10 – Annet:  

(Info) Jan Olav kjøper inn kontormøbler til møterom Midthun. (Bord og stoler). 

Thorleif, etterlyste en møteplan for de neste styremøtene. Terje kaller inn ved behov. 

(Info) Fuglehund tinget avholder neste møte i november 2021, VFK stiller med en representanter på «Tinget». 
(Terje) forspør styremedlemmer som kan delta. 

 
Styremøte ble avsluttet klokken 1930. 
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